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 המצב היום
 :תחנות האוטובוס

 העלייה לאוטובוס מהמשתמשים לרבים  - רעהמצב היום הוא
 .   קשותבתחנות וההמתנה 

ישנן תחנות ללא מדרכות. 

 הגעת האוטובוסים נמוכהתדירות. 

 מידע בתחנותאין  . 

 

 :קישוריות תחנת הרכבת

אין כמעט אוטובוסים המגיעים 

 לתחנת הרכבת 

 תוכנית תחבורה לא מיושמת 
 

  

 

 



 מסוף האוטובוסים בתחנת הרכבת



 חזון
פ החוק והתקנים הרלוונטיים"האוטובוסים והתחנות יהיו מונגשים ע. 

תחבורה ציבורית בתדירות גבוהה ונגישה לרכבת 

 
 

 
 



 :היעדים

1 .שאושרה על  . החדשהפ התוכנית "הפעלת קווי תחבורה ציבורית ע
 .משרד התחבורה והמועצה המקומית, ידי אגד

 

2 .הנגשת תחנות אוטובוס. 

 



 קווים פנימיים חדשים

 

 1יעד 



 תחנה מונגשת

 סככת המתנה
 אוטובוס

 רחבת עלייה לנכה

 מקום לכיסא גלגלים

 ....פשוט וקל להנגיש תחנת אוטובוס

 2יעד 



 אבני דרך

 פגישות עם מהנדס המועצה1.

 יצירת קשר עם אגד ומשרד התחבורה 2.

 הוצאה לפועל של סיורים עם אנשי 3.
 ההנדסה של אגד והמועצה המקומית

 הכנת רשימת עבודות מוסכמת לביצוע4.

 לחץ על המועצה לביצוע הנדרש5.

 הפעלת הקווים החדשים הכוללים6.
 תחנות מונגשות ומגיעים 
 .לתחנת הרכבת 

 

 

 



 עדכון מצב
נגישות של המועצה. ר ו"חברת המועצה ויו, צבי-צרפנו את חיה בן. 

מיצבנו עצמנו כצוות בעל השפעה שיש להתחשב בו. 

קידמנו פגישות במשרד התחבורה וסיורים עם אגד ומהנדס המועצה. 

אותה צריכה  , נוצרה תוכנית פעולה רשומה בסיכומי הגורמים השונים
 .המועצה לבצע

 



 ?מה לעתיד 

 לממש את הסיכומים השונים מועצהלגרום ל. 

(תקשורת. )בנושא ציבורליידע את ה 

לסיים את כל הנדרש אגד ומשרד התחבורה ' ללחוץ על חב
 .להפעלת הקווים

 תחנה מרכזית בקרוב



 

 , חן, חן
 .על ההקשבה


